

**No. 11**

—

**SIAM**

**Instrument of adherence to the United Nations. 16 December  
1946**

*English official text communicated by the representative of Siam to the United Nations. The registration ex officio by the Secretariat of the United Nations took place on 16 December 1946.*

—————

**SIAM**

**Instrument d'adhésion à l'Organisation des Nations Unies.  
16 décembre 1946**

*Texte officiel anglais communiqué par le représentant du Siam auprès de l'Organisation des Nations Unies. L'enregistrement d'office par le Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies a eu lieu le 16 décembre 1946.*

## TRADUCTION — TRANSLATION

No. 11. INSTRUMENT  
D'ADHESION DU SIAM A  
THE UNITED NATIONSNo. 11. INSTRUMENT D'  
ADHESION DU SIAM A  
L'ORGANISATION DES NA-  
TIONS UNIES

---

16 December 1946

---

16 décembre 1946

The Government of the Kingdom of Siam having received from the Secretary-General of the United Nations the information that the General Assembly of the United Nations has approved the application for membership of Siam hereby presents to the Secretary-General of the United Nations this instrument of adherence, in accordance with rule 116 of the provisional rules of procedure for the General Assembly.

The Government of the Kingdom of Siam hereby states that it accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations.

(Signed) Wan WAITHAYAKON

---

Le Gouvernement royal du Siam ayant été avisé par le Secrétaire général des Nations Unies que l'Assemblée générale des Nations Unies avait approuvé la demande d'admission en qualité de Membre présentée par le Siam, a l'honneur de remettre au Secrétaire général des Nations Unies conformément à l'Article 116 du règlement intérieur provisoire de l'Assemblée générale le présent instrument d'adhésion.

Le Gouvernement royal du Siam déclare par le présent instrument qu'il accepte les obligations de la Charte des Nations Unies.

(Signé) Wan WAITHAYAKON

---